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描述已自动生成]	入會申請表格 
Membership Application Form
大灣區進出口商業總會
Greater Bay Area Importers and Exporters Association



「大灣區進出口商業總會」旨在落實粵港澳大灣區發展規劃綱要，呼應東盟、「一帶一路」等重大發展戰略，統籌粵港澳大灣區9+2 區域的進出口產業資源，強化大灣區經貿體系和對台貿易合作，引導協調傳統外貿轉型升級，推動跨境（直播）電商、服務性貿易、轉口貿易、國際數字人民幣支付應用在新的國際形勢下發揮新作用。有興趣加入本會的人士，請填妥以下資料，电邮至kmx@gbaiea.com，總商會秘書處。

The "Greater Bay Area Importers and Exporters Association" aims to implement the Outline of the Development Plan
for the Greater Bay Area of Guangdong, Hong Kong, and Macao, echoing the major development strategies of 
ASEAN and the "One Belt, One Road", coordinate the import and export industry resources of the 9+2 regions of the
 Greater Bay Area, strengthen the economic and trade system of the Greater Bay Area and trade cooperation with 
Taiwan, guide and coordinate the transformation and upgrading of traditional foreign trade, and promote cross-border
 (live) e-commerce, trade in services, re-export trade and the application of international digital RMB payments to 
play a new role in the new international situation. If you are interested in joining us, please fill in the following 
information and fax the Membership Application Form at kmx@gbaiea.com.

團體/公司會員 Corporate/Organization Member


團體/公司名稱 Name of Organisation :                                                                                                                   
通訊地址Correspondence Address :                                                                                                               
  
成立日期Date of Establishment :	主要業務Business Type:                                       

聯絡人Contact Person :	聯絡人職位Contact Person Position:                                         

聯絡電話(連區號) Contact No. (with Calling Codes): (+                  )                                                                

傳真號碼Fax No. :                                                                電郵E-mail : 	
個人會員 Individual Member


申請人姓名（英文）Name of Applicant :	姓 Surname	名 Given Name



中文姓名 Chinese Name : 	

先生Mr.

女士Ms.

其他 Other 	

出生日期Birthday :	年	月	日	國籍Nationaliy : 	

任職公司名稱Company Name :		職位Position : 	 聯絡電話(連區號) Contact No. (with Calling Codes) : (+	)	 傳真Fax :		電郵 E-mail :  	 
通訊地址 Address : 	
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Greater Bay Area Importers and Exporters Association

入會申請表格 
Membership Application Form


確認及聲明 Acknowledgement and Declaration


1. I / We, (the undersigned,) hereby apply for membership of the Greater Bay Area Importers and Exporters Association and agree to abide by the rules and regulations of the association.
本人 / 我們（以下簽署人）特此申請成為大灣區進出口商業總會的會員，並同意遵守總會所訂
立的規則。
2. I / We declare to the best of my / our knowledge that the information given in this application form is true and correct. I / We understand that false declaration will render me/us liable to disqualification for membership by the association if already admitted by the association.
本人 / 我們謹此聲明本申請表中所提供的資料全部真實及正確。本人/ 我們明白總會如發現本人 / 我們提供任何虛假資料，可隨時終止會員資格。
3. The personal data provided will be handled in accordance with the provisions of the Personal Data 
(Privacy) Ordinance of the HKSAR.
所有提供的個人資料，總商會將按照香港特別行政區《個人資料（私隱）條例》的規定處理。



申請人簽署/ 公司蓋章	申請日期
Signature of Application：		Date of Application： 	





香港中環皇后大道中99號中環中心58樓03室
T : +852 3197 7609  F : +852 2510 0265 

廣東省深圳市南山區科苑北路禹洲廣場A座25樓
T : 0755 26559696   +86 18650006674  E : kmx@gbaiea.com

[image: ]






image2.png




image3.png




image4.png




image5.png




image6.png




image7.png




image8.png




image9.png




image10.png




image11.png




image12.png




image13.png




image12.jpeg




image1.png




